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İSTANBUL KÜLTÜR ÜNİVERSİTESİ 
MÜHENDİSLİK FAKÜLTESİ 

KALİTE KOMİSYONU TOPLANTISI 
Toplantı No: 2023-2024/1 

Toplantı Tarihi: 10/11/2023 
Toplantı Saati: 13:30 
Toplantı Yeri: Mühendislik Fakültesi Dekanlığı 

  
KATILIMCILAR: 
Prof. Dr. Ayşe Tülin AKTİN (Dekan) 
Doç. Dr. Esra SAATÇİ (Elektrik Elektronik Müh. Bölüm Bşk.) 
Dr. Öğr. Üyesi Zeynep GERGİN (Endüstri Müh. Bölüm Bşk) 
Dr. Öğr. Üyesi Wisam ELMASRY (Bilgisayar Müh.) 
Dr. Öğr. Üyesi N. Özge FERCAN (İnşaat Müh.) 
Ufuk YÜKSEL (Öğrenci Temsilcisi)  
 
GÜNDEM  

1. Üniversite Kalite Komisyonu toplantısından aktarımlar 

 2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı için Sistem güncellemeleri 
i. Akademik Paket Verilerinin Güncellenmesi  

ii. Bölüm Web Sitelerinin Güncellenmesi  
iii. YÖKSİS Verilerinin Güncellenmesi  
iv. Bölüm Kalite Komisyon Üyelerinin Güncellenmesi   

 2023-2027Stratejik Planı Hedeflere katkıların arttırılması 
i. Akreditasyon 

ii. Sanayi ve mezun iletişimi 

 Kalite Komisyonları ve Toplantı Tutanakları  
i. Birim K. Kom. toplantı tutanakları  

ii. Bölümlerin Kalite Komisyonu üyelerinin güncellenmesi  
iii. Kalite faaliyetlerine öğrenci temsilcilerinin katılımı 

 2023-2024 Eylem Planları ve Stratejik Planı destekleyen hedeflerin belirlenmesi 

 Birim öğrenci temsilcisi seçimleri 
2. Eğitim planlama  
3. MÜDEK Denetimi  
4. Öğrenci Temsilcisi tarafından iletilen öğrenci talepleri 
5. Görüş ve öneriler 

 

 

2023-2024 Akademik Yılı Kalite Komisyonu birinci toplantısında aşağıdaki konular görüşülerek, 

kararlar alınmıştır; 

1. İKÜ Kalite Komisyonu Mühendislik Fakültesi temsilcisi Dr. Öğr. Üyesi Zeynep Gergin 

tarafından 19.10.2023 tarihli Üniversite Kalite Komisyonu toplantısında görüşülen konular ve 

alınan kararlar aktarılmıştır; 



2 
 

 2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı için Akademik Paket Verilerinin, Bölüm Web 

sayfalarının, YÖKSİS verilerinin ve Birim Kalite Komisyon üyelerinin güncelliğinin 

kontrol edilmesi hatırlatılmıştır.  

 2023-2027Stratejik Planı Hedeflere katkıların arttırılması yönünde akreditasyon 

çalışmalarının yanısıra sanayi ve mezun iletişiminin önemi vurgulanarak Bölümlerin bu 

konuda faaliyetler planlamaları istenmiştir. 

 Bölümlerin 2022-2023 Dönemi Toplantı Tutanakları (en az 3 adet olacak şekilde) web 

sayfalarında eksiksiz paylaşılmalıdır. Kalite Komisyonu üyeleri güncellenirken 

komisyonda Öğrenci Temsilcilerinin de olmasına dikkat edilmelidir. Diğer yandan YÖK 

tarafından gelen yazıda öğrenci temsilcisi seçimi bir süreliğine durdurulduğu için 

Komisyonlar mevcut öğrenci temsilcileri ile ilerleyecektir.   

 2023-2024 Eylem Planları ve Stratejik Planı destekleyen hedefler Rektörlük makamına 

teslim edilmek üzere KGS Portal’a yüklenmişitir.  Eylem Planlarında tanımlanan 

Performans Göstergelerinin eşleştirmeleri Kalite Birimi tarafından kontrol edilip veri 

girişi öncesi Birimlere düzeltme/bilgi verilecektir.  

2. 2023-2027 Stratejik Planı bağlamında öğretim elemanlarının aldığı eğitimler 

önemsenmektedir. Bu bağlamda 2023-2024 Eylem Planlarına öğretim elemanı başına en 

az bir eğitim düşecek şekilde planlama yapılacaktır. 

3. 8.11.2023 tarihinde MÜDEK temsilcileri ile bir toplantı yapılarak MÜDEK Takım Başkanı 

tarafından denetim tarihi 21-23 Ocak 2024 olarak önerilmiş ve kabul edilmiştir. MÜDEK 

denetimi bağlamında Bölümlerimizde uygulanan öğrenci bazlı Program Çıktılarının 

Ölçümü ve laboratuvarlardaki güvenlik önlemleri konusunda yapılan çalışmaların açılış 

sunumu için Dekanlık’a iletilmesi karar verilmişitir. .  

4. MF Öğrenci Temsilcisi Ufuk Yüksel aşağıdaki öğrenci değerlendirmelerini kurula 

iletmiştir. Aşağıdaki istekler ilgili birimlere iletilmek üzere kaydedilmiştir. 

 “Ataköy Kampüsü çok kalabalık ve ders aralarında oturmaya yer olmuyor. Oturulacak 

ve vakit geçirilecek daha fazla yer yapılmalı.” (Genel Sektreterliğe iletilecektir) 

 “Kızlar tuvaletinde tuvalet kağıtları sürekli dışarıda klozetin üstüne konuluyor 

peçeteliklere konulmuyor. Dışarda durduğu için o tuvalet kağıtları sürekli yere 

düşüyor.” (Genel Sektreterliğe iletilecektir) 

 “CATS ve ORION’un mobil appi olması lazım bence çoğu okulun var çok fazla kolaylık 

sağlıyor app kullanmak” (Bilgisayar Mühendisliği Bölümü’ne ve Kurumsal Bilgi 

Yönetimi DB’na iletilecektir) 
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 “Bana çok fazla talep geliyor bitirme projesi için nasıl firma buldun ya da stajını nasıl 

ayarladın vs. diye. Bu konuda bence özellikle okurken çalışan öğrencilerle ya da 

mezunlarla daha fazla temas kurularak öğrencilere destek olunabilir.” (Mezun 

İlişkileri Birimine ve Bölümlere iletilecektir) 

 “Bilgisayara giriş dersinde verilen Excel eğitiminin çok yetersiz kaldığını gözlemliyorum 

çalıştığı yerde çok fazla Excel raporlaması yapan biri olarak. Bence büyük datalı iyi 

hazırlanmış dosyalar ile bu derse pratik anlamında daha çok katkı yapılmalı ve bi 

düzeye kadar macro da öğretilmeli” (Endüstri Mühendisliği öğrencisinden gelen 

taleptir; İleri Excel Uygulamaları dersi mevcuttur, öğrenci temsilcisi öğrencilere 

hatırlatacaktır) 

 “Sektörden gelen seçmeli ders hocalarının performansı oldukça iyi, hepsinden ders 

aldım ve çok verimli geçiyor dersler. Bu şekilde daha fazla hoca kadroya dahil edilebilir 

ve çok faydası olur diye düşünüyorum.” (Sektör Kampüste Programı kapsamında yeni 

dersler açılmak üzere Bölümlere iletilecektir) 

 
Bir sonraki Kalite Komisyonu Toplantısı 2023-2024 Akademik Yılı Güz yarıyılını 

değerlendirmek üzere Şubat/Mart ayında toplanacaktır. 

 


